
 1

Protokół Nr  22/07 
ze wspólnego posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów oraz  

Komisji Infrastruktury i Ochrony Środowiska Rady Miejskiej  
w dniu 7 listopada  2007 r. 

 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: sala nr 214 Urzędu Miasta 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie projektów uchwał: 

 - zmieniający uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta Białogard 
 na lata 2003-2010 – druk M, 
- zmieniający uchwałę budżetową na rok 2007- druk N. 

3.  Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 
 

 
Ad 1 

Posiedzenie o godz. 1230 „otworzył i prowadził” przewodniczący Komisji Budżetu – 
Sławomir Domański.  
  
 
Ad 2 
Projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie wieloletniego planu inwestycyjnego Miasta 

Białogard na lata 2003-2010 przedstawił Zastępca Burmistrza. 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
K.Sosnowski – pytał ile środków przekazano na dom kultury? 
Skarbnik – odpowiedziała, że 9 mln 262 tys. 061 zł po korekcie, która jest przygotowana. 
J.Harłacz – pytał dlaczego tak późno radni otrzymali dokumenty oraz co jeszcze Burmistrz 

wymyśli. Obiecano realizację ulic bocznych od ul. Piłsudskiego, a Miasto robi sprawy 
mniej istotne. Radny zwrócił uwagę na brak zainteresowania sprawami ludzkimi. Ponadto 
Radny pytał dlaczego Miasto będzie budowało drogę dla Inkubatora Przedsiębiorczości, 
który nie płaci podatków? Można zwolnić na rok z takiej opłaty ale nie całkowicie. Czyj to 
interes, że Inkubator jest tak preferowany. Kolejna sprawa to przekazanie internatu dla 
BTBS – Miasto ma remontować to jakim prawem daje za darmo? 

A.Gajlewicz – proponował przełożenie tych projektów na kolejną sesję, bo nie zapoznał się. 
Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że projekt WPI został skorelowany z uchwałą dot. rozpoczęcia 

inwestycji na budowę hali przy ul. Moniuszki. Projekt został wczesniej przekazany do 
Rady Miejskiej. Nie zdążyliśmy go przygotować na sesję w dniu 31 października br. W 
związku z podziałem sesji na dwa posiedzenia poprosiliśmy radnych o przeanalizowanie 
zmiany WPI celem podpisania umowy z PEFRON-em i wykonawcą. Nie było pośpiechu 
ale wnosimy skoro jest możliwość przedyskutowania i przyśpieszenia prac związanych z 
oddaniem tego obiektu a tym samym uzyskania przez Dyrektora dochodów w tym zakresie. 
Odnośnie remontu dróg – radni uchwalili plan, wg którego odbywa się realizacja dróg. 
Jeśli chodzi o internat przekazując dla BTBS nie będziemy obciążać budżetu Miasta 
wydatkami remontowymi.  Ponadto Burmistrz chce uwolnić kwotę z utrzymania internatu 
na cele, o których zdecydują radni. 

J.Harłacz – stwierdził, że nie zgadza się z prowadzoną polityką. 
K.Sosnowski – pytał czy przeznaczymy jeszcze dodatkowe środki na dom kultury? 
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Z-ca Burmistrza – wyjaśnił, że przeznaczymy dodatkowe środki, bo jesteśmy na etapie 
wyposażenia domu kultury.  

K.Sosnowski – pytał w jakiej kwocie zamknie się inwestycja „remont domu kultury”? 
Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że około 11 mln zł. 
St.Hatłas – pytał kto zaciągnie kredyt na internat przy ul. Dąbrowszczaków oraz czy internat 

został przekazany dla Miasta? 
K.Leś – pytała o realizację zakończenia centrum miasta, w szczególności ul. Staromiejskiej i 

ul. NNMP? 
Z.Rychter – pytał o realizację trasy dla autobusu przez oś. Kołobrzeska oraz termin 

rozpoczęcia budowy basenu? 
Skarbnik – wyjaśniła, że WPI to plan, który chcemy zrealizować, natomiast 

uszczegółowieniem tego planu jest załącznik do budżetu na dany rok. Są dwa możliwe 
przypadki: jeżeli zadanie jest jednoroczne i ujęte w budżecie, bądź jeżeli jest zadanie 
wieloletnie i ma upoważnienie Rady na zaciągnięcie zobowiązania wskazanego w WPI i 
podpisanie umowy z wykonawcą. 

B.Żurawski – powiedział, że na dokończenie ul. Staromiejskiej trzeba przeznaczyć środki z 
budżetu Miasta, natomiast ulice boczne od ul. Piłsudskiego w ramach konserwacji przez 
grupę z PUP zmieszczą się na 2008 rok. 

Z-ca Burmistrza – odpowiedział, że zaplanowaliśmy 17 dróg i zostaną zrealizowane. 
Odnośnie ul. Kołobrzeskiej to Miasto jest członkiem Stowarzyszenia Inicjatyw 
Gospodarczych i udziałowcem. To będzie przykład na tworzenie miejsc pracy. 

J.Harłacz – stwierdził, że basenu nie będzie komu utrzymać. Radny nie ma zaufania do 
Burmistrza. Radny wspomniał interwencję skierowaną do Burmistrza w sprawie zerwania 
starego asfaltu na Starówce, który obiecał wykonanie tego zadania. Ponadto Radny 
zgłosił potrzebę postawienia znaku „Stop” na krzyżówce z ul. Bol. Śmiałego.  

 
Przegłosowano projekt uchwały zmieniający uchwałę w sprawie wieloletniego planu 

inwestycyjnego Miasta Białogard na  lata 2003-2010 – druk M: 
 

Komisja Infrastruktury: za-2, przeciw-2, wstrzymało się-1. Komisja nie zajęła stanowiska. 
Komisja Budżetu: za-3, przeciw-1, wstrzymało się-1.Opinia pozytywna. 
 
 Przegłosowano projekt uchwały zmieniający uchwałę budżetową na rok 2007- druk N: 
 
Komisja Infrastruktury: za-3, przeciw-2, wstrzymało się-0. Opinia pozytywna. 
Komisja Budżetu: za-5 (jednogłośnie).Opinia pozytywna. 
 
Ad 3 
B.Żurawski - zgłosił problem nagminnego przystępowania do przetargów przez tzw. 

handlarzy nieruchomości. 
 

Ad  4 
Po wyczerpaniu tematyki o godz. 1330 

zakończono wspólne posiedzenie Komisji.  
Protokołowała: M.Zimmer 

Przewodniczący  Komisji 
              
                          Sławomir  Domański 
 


